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Deltagere:  
Richard Andersen  
Flemming Lund 
Inga Stamphøj  
Karen Christensen  
Bodil Larsen 
Lene Beynon (referent) 
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Julemarked på Remissen 
Det gik rigtig godt og da Karen spurgte stadeholderne om de ville komme 
tilbage til næste år var der ingen som sagde nej. 
Der var flest besøgene om lørdagen, det kunne skyldes at kunder der ved 
hvad de vil have (spegepølser, filt mm) kom om lørdagen. 
Alle stader blev solgt og det gav kun et meget lille underskud så det fortsætter 
til næste år. 
 
Bettina (stregtegningerne) og Malene vil gerne hjælpe med at få profileret 
markedet. Det blev foreslået at det starter op i januar.  
Der var enighed om at der skulle laves en ny plakat. 
 
Flemming spurgte om der kunne laves et lille regnskab der viser udgifter og 
indtægter for julemarkedet. 
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Bluetongue 
Inga følger fortsat de 2 besætninger der blev vaccineret 2 gange i efteråret. 
Inga laver endnu et forsøg hvor Franks besætning, der blev vaccineret én 
gang i efteråret, bliver vaccineret igen i januar.  
Vi kan så få svaret i februar/marts inden mitterne går i gang igen. 
 
Inga deltog i mødet med fødevarestyrelsen, og det blev sagt at erfaringerne 
fra Holland tyder på at der er bedst beskyttelse ved 2 vaccineringer. 
 
Dansk Fåreavl 
Sundhedsudvalget vil gerne at vi publicerer vores kurser på Dansk Fåreavls 
hjemmeside så alle kan få glæde af dem. Der var enighed om at det var fint. 
 
Medicinhåndteringskursus 
Inga undersøger priser på den teoretiske del af medicinhåndteringskurset og 
kommer tilbage med forslag i begyndelsen af næste år. 
 
 
 
Plantefarvning og filtedag 
Bodil og Karen snakker med strikkegruppen om at arrangerer en 
pantefarvningsdag. Der blev også snakket om en opfølger på filtedagen. 
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Vinter arrangement - Søndag den 12. januar 2025 kl. 10.00 
Vi laver et arrangement om foder og årshjulet for fårene  
Inga giver en opdatering om bluetongue.  
 
 
Repræsentantskabsmøde hos Dansk Fåreavl – 1. marts 2025 
Hos familiebruget på Fyn. Vi har 3 stemmer for vores forening og hvem der 
deltager og kørsel aftaler vi i det nye år.  
 
 
Generalforsamling 8. marts kl 10.00 
Inga vil gerne opdatere om hvordan det er gået med Franks får. 
Hvem er på valg? 
Lene og Bodil stræder gerne tilbage hvis Rasmus eller andre unge gerne vil 
være med. 
Vi skal have publiceret dagsordenen og det kigger Bodil og Lene på. 
 
 
Læmmedag 
Inga taler med David om en dato for en praktisk læmmedag. 
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Næste møde 8. januar 19.30 Alle 

 


